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Geacht college,

Op 7 september jl. verscheen er een artikel in het Noord-Hollands Dagblad met de titel ‘Nieuwe ronde in juridische strijd rond 
North Sea Venue’. In het artikel wordt melding gemaakt van het feit dat de familie Groen nog steeds in een juridische strijd 
verwikkeld is met NSV en de gemeente Zaanstad. Uit het artikel blijkt ook dat de gemeente Zaanstad, veel geld uitgeeft aan 
advocaten en juridische procedures. Daarbij ook de opmerking plaatsend dat er structureel meerdere advocaten van de gemeente 
tegenover 1 gezin staat. Democratisch Zaanstad stelt uw college de volgende schriftelijke vragen:

1. Is uw college op de hoogte van het vonnis dat de meervoudige kamer /rechtbank Haarlem heeft uitgesproken op 12 juli 
2021 dat bepaalt, dat de toegangspoorten op perceel 8482 zowel geplaatst door gemeente Zaanstad als door NSV, 
verwijderd dienen te worden?

2. Wanneer zal het vonnis door de gemeente Zaanstad ten uitvoer worden gebracht en handhavend opgetreden worden, 
door middel van het verwijderen van het nog aanwezige hek, zodat het Zaanderhorn weer bereikbaar is als openbare 
weg?

3. Om welke reden wordt er niet op NSV gehandhaafd terwijl familie Groen meerdere handhavingsverzoeken heeft 
ingediend?

4. Waarom is er wel op een ‘pipo wagen’ van familie Groen direct gehandhaafd en waarom mag de ‘pipo wagen’ van NSV 
reeds meer dan 3 jaar staan, ondanks een handhavingsverzoek?

5. Hoe verhouden zich de kosten die gemaakt worden aan juridische procedures in dit dossier, ten aanzien van de uitspraak 
dat er minder juridische procedures gevoerd zouden worden?  

6. Is uw college zich ervan bewust dat de familie Groen sinds 2018 afgesloten is van de rest van Nederland en dat de 
gemeente Zaanstad deze situatie faciliteert? 

7. Beseft uw college, dat indien er een noodgeval is, dat hulpverleners de familie Groen niet kunnen bereiken? Dit vanwege 
het feit dat politie en ambulance niet met particuliere ontsluitingssystemen werkt. 

8. Beseft uw college dat de verantwoordelijkheid in het geval van calamiteiten en het niet kunnen verlenen van hulp door 
het faciliteren van geen vrije toegang tot de woning en praktijk van de familie Groen, volledig bij de gemeente berust en 
dat de gemeente hiervoor aansprakelijk gesteld kan worden?

9. Klopt het dat de burgemeester in oktober 2019 de toezegging heeft gedaan aan de familie Groen en de gemeenteraad, 
om de problematiek omtrent het hekwerk, binnen 4 weken op te lossen en deze belofte niet is nagekomen? Voormalig 
raadslid De Vries vroeg nog of hiervoor een motie nodig was, hetgeen werd ontkend.

10. Wat is de reden dat deze belofte tot op de dag van vandaag niet is ingelost?
11. Klopt het dat uw college toezegde dat de gebiedsvisie nog voor de gemeenteraadsverkiezingen zou worden vastgesteld? 

Wat is de reden dat dit tot op heden niet gebeurd is?
12. Klopt het dat er op de Hemkade gestart zal worden met bouwwerkzaamheden voor een hotel? Hoe verhouden de 

(ver)bouwwerkzaamheden zich tot de nog vast te stellen gebiedsvisie?
13. Waarom wordt er geen gehoor gegeven aan de rechterlijke uitspraak waarbij de hekwerken en containers van de 

openbare weg op het Zaanderhorn verwijderd zouden worden (Uitspraak: HAA 20/2636 VEROR EVE1)?

Namens Democratisch Zaanstad,

Juliëtte Esmée Rot.

Schriftelijke vragen inzake ‘Hekwerk Hemkade’


